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Titel Datum raad Agendapunt Stand van zaken Deadline
2019-M38 
Subsidie 
vervanging vloer 
veenmuseum

09-07-2019 Raadsvergadering 09-07-2019 
6. Kadernota 2020 (vervolg, 
start 2e termijn raad)

Stand van zaken september 2019: Samen met het 
Veenmuseum wordt een overeenkomst opgesteld op 
waarin we dit verder gaan regelen. Stand van zaken 
oktober 2019: Op dit moment zijn we bezig met een 
concept-overeenkomst.

30-11-2019

2019-M35 
Nedersaksisch 
in Twenterand

09-07-2019 Raadsvergadering 09-07-2019 
6. Kadernota 2020 (vervolg, 
start 2e termijn raad)

Stand van zaken september 2019: Onderzocht wordt of 
het mogelijk is om plaatsnaamaanduidingen in het 
Nedersaksisch aan te geven en welke kosten hiermee zijn 
gemoeid. Stand van zaken oktober 2019:  We hebben in 
de gemeente Twenterand ca. 75 plaatsnaamborden. Er 
zijn twee mogelijkheden:  We vervangen alle huidige 
plaatsnaamborden. Een nieuw plaatsnaambord kost € 
1.300. De totale kosten bedragen € 97.500. (geschatte 
kosten plaatsing € 10.500 )  We plaatsen een nieuw 
tekstbord in de huidige plaatsnaamborden. De gele plank 
met tekst “welkom” komt dan waarschijnlijk te vervallen. 
De kosten hiervan zijn gemiddeld ca.  € 375 (afhankelijk 
van de lengte van de tekst). De totale kosten bedragen € 
28.125. (geschatte kosten plaatsing € 5000 ).     
Waarschijnlijk moet wel een aantal borden totaal 
vervangen worden (bijvoorbeeld bij Westerhaar-
Vriezenveensewijk). Deze naam neemt zoveel ruimte in 
dat daar niet eenvoudig tekst bij te plaatsen is (maar is 
ook weer afhankelijk wat de naam in het dialect wordt).

31-12-2019
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En een aantal borden zijn technisch in slechte staat, deze 
staan nog wel maar hebben schade opgelopen.     
Daarnaast moeten we de juiste spelling van het 
Nedersaksisch dialect opnemen op de plaatsnaam-
borden. We kunnen hiervoor contact opnemen met de 
IJsselacademie-Twentehoes die hierin deskundig is. 
Uiteraard willen we dit dan ook doen in overleg met onze 
plaatselijke organisaties (bijv. musea). Daarnaast willen 
we mogelijk nog een feestelijke tintje geven aan de 
onthulling van deze plaatsnaamborden. Een voorzichtige 
schatting van deze arbeidskosten is 40 uur x € 70 = 
€ 2.800.

2019-M12 
Sociaal 
Medische 
Indicatie (SMI)

09-07-2019 Raadsvergadering 09-07-2019 
6. Kadernota 2020 (vervolg, 
start 2e termijn raad)

Stand van zaken september 2019: Momenteel wordt er 
gewerkt aan een onderzoek naar de mogelijkheden voor 
het instellen van een SMI- regeling. Er wordt intensief 
input opgehaald bij partners. Inschatting is dat het 
onderzoek eind dit jaar aangeboden kan worden aan de 
raad. Besluitvorming en vervolgens mogelijke 
inwerkingtreding kan dan 1e kwartaal van 2020 
plaatsvinden. Stand van zaken oktober 2019: De eerste 
input van partners en interne collega’s is verzameld. Er is 
behoefte aan niet-bureaucratisch maatwerk op dit punt 
in relatie tot onze zorgaanpak en dus passend bij de 
Twenterandse werkwijze. Deze insteek wordt nu gelegd 
naast de traditionele SMI-verordening. Zorg staat 
voorop, maar ook is aandacht voor het open einde 
karakter van dergelijke regelingen. Ondertussen kijken 

31-01-2020
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we in de praktijk van alle dag gezien de huidige situatie 
vooral ook wat wél mogelijk is (gezien de huidige kaders) 
in de ondersteuning van gezinnen.

2019-M11 
Wandelpaden

09-07-2019 Raadsvergadering 09-07-2019 
6. Kadernota 2020 (vervolg, 
start 2e termijn raad)

Stand van zaken september 2019: de uitwerking is 
opgestart. Stand van zaken oktober 2019: de uitwerking 
heeft een vervolg gekregen.

31-05-2020

2019-M08 
Eikenprocessie-
rups

25-06-2019 Raadsvergadering 25-06-2019 
13.B. Motie vreemd inzake 
‘eikenprocessierups’

Stand van zaken september 2019: De regionale 
samenwerking rond de eikenprocessierups in Twente is 
inmiddels geïntensiveerd. Het onderwerp staat tevens op 
de agenda van de Bestuurscommissie Publieke 
gezondheid en er is een brandbrief naar het Rijk 
gestuurd en de provincie Overijssel. Een bovenlokale 
werkgroep is gevormd met zowel portefeuillehouders 
milieu/openbare ruimte (MDA) als gezondheid. Er is 
tevens overleg met de Provincie Overijssel en men kijkt 
wat mogelijk is. Informatie over de bestrijding in 
Limburg (zoals genoemd in de motie) is reeds lokaal en 
regionaal bekend. Ondertussen is lokaal met input van 
de GGD de communicatie richting inwoners 
geïntensiveerd in InTwenterand en de website. Stand van 
zaken oktober 2019: Eind oktober is er een speciale 
bijeenkomst van de provincie Overijssel over de 
bestrijding en coördinatie hierop. Daar wordt nadere 
informatie door ons opgehaald. Dit wordt betrokken bij 
de motie-afhandeling.  Wij gaan er van uit dat wij daarna 
de Raad kunnen informeren.

31-10-2019
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2019-M01 
Oproep 
onderzoek 
samenwerking 
met onderwijs

16-04-2019 Raadsvergadering 16-04-2019 
10.a. Aanvraag 
voorbereidingskrediet 
duurzaam en 
toekomstbestending 
gemeentehuis

Stand van zaken mei 2019: er wordt contact gelegd met 
Saxion. Stand van zaken juni 2019: Er is contact gelegd 
met Saxion. De afspraak is gemaakt dat er in september 
contact wordt opgenomen om te kijken of er projecten 
zijn waar Saxion aan mee kan werken. Stand van zaken 
september 2019: Tweede contact is geweest. Er wordt 
zsm een afspraak gepland om te bespreken in welke 
projecten vanuit het Saxion mogelijk een bijdrage kan 
worden geleverd. Stand van zaken oktober 2019: Er is 
wederom contact geweest met het Saxion. Saxion is 
intern in beraad over wie onze gesprekspartner is m.b.t. 
projecten waar Saxion studenten op ingezet kunnen 
worden.

31-10-2019

2018-M25 / 
Bedrijfskavels & 
kavels 
woningbouw

13-11-2018 Raadsvergadering 13-11-2018 
4. Programmabegroting 2019

Stand van zaken april 2019: Gestreefd wordt om een 
vernieuwde website, welke gebaseerd is op een 
commerciële basis, gereed te hebben nog voor de 
zomervakantie. Daarna wordt gestart met een plan van 
aanpak om de verkoop van kavels, zowel woningbouw 
als bedrijven-terreinen, te stimuleren. Op het aanpassen 
van beeldkwaliteitsplannen/ bestemmingsplannen en de 
stand van zaken van woningbouw is in de nieuwsbrief op 
gereageerd. De bedrijfscontactfunctionaris, die 1 maart 
j.l. is begonnen, gaat hier ook een belangrijke rol in 
spelen voor de bedrijfskavels. Stand van zaken mei 
2019: T.a.v. het aanpassen van beeldkwaliteitsplannen / 
bestemmingsplannen en de stand van zaken 
woningbouw is in de nieuwsbrief op gereageerd. 

30-11-2019
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T.a.v. de vernieuwde website en het plan van aanpak zijn 
geen ontwikkelingen te melden. Stand van zaken 
september 2019: de website is gereed en in de ‘lucht’. 
Het plan van aanpak wordt de komende maanden 
opgepakt.  Stand van zaken oktober 2019: alleen het 
plan van aanpak is in deze motie een punt dat nog open 
staat. Tav het bestemmingsplan Zuidmaten is een 
concept plan gereed dat als basis kan dienen voor 
overige woonlocaties. Tav bedrijfsterreinen wordt een 
strategisch plan opgesteld waarin eveneens een 
verkoopplan wordt opgesteld.

2018-M24 / 
Toegang sociaal 
domein

13-11-2018 Raadsvergadering 13-11-2018 
4. Programmabegroting 2019

Stand van zaken december 2018: Een aanpak is in 
voorbereiding met aandacht voor kwantitatieve en 
kwalitatieve aspecten rond de regisseursrol van de 
consulenten. Toegewerkt wordt (conform motie) naar een 
rapportage ten tijde van de Kadernota 2020. Stand van 
zaken juni 2019: Inmiddels is aan de gemeenteraad per 
brief bericht dat er knelpunten zijn bij de toegang 
jeugdzorg.  Door omstandigheden is er sprake van 
onderbezetting en er zijn uiteraard direct maatregelen 
getroffen zijn om het wachten bij de toegang te 
verminderen. Het stabiliseren van de toegang heeft nu 
prioriteit en dit vergt enige tijd. Daarna is het ons inziens 
met betere nadere analyses, pas goed mogelijk en zinvol 
om de gevraagde bevindingen aan de raad te kunnen 
aanbieden. Naar verwachting zal dit eind dit jaar 
geschieden. 

31-12-2019
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Stand van zaken oktober 2019: De toegang heeft onze 
volle aandacht. In een raadsbrief d.d. eind augustus 
2019 bent u hier nader over geïnformeerd en daarna is 
er ook over gedebatteerd.  Samenvattend zijn er al 
stappen gemaakt in terugdringen van wachtlijsten, 
verbetering van capaciteit en dienstverlening.  
Momenteel wordt verder gewerkt aan stabilisatie van de 
situatie en voor eind dit jaar volgt een nader bericht aan 
de Raad.

2018-M22 / 
Toepassing 
methode De 
Nieuwe Route

13-11-2018 Raadsvergadering 13-11-2018 
4. Programmabegroting 2019

Stand van zaken december 2018: Een pilotplan zal 
volgend jaar worden gemaakt waarbij er rekening mee 
gehouden wordt dat ook vanaf 2019 de nieuwe 
werkwijze vanuit de Twentse inkoop van start gaat (het is 
een groeimodel). Stand van zaken oktober 2019: In onze 
verkenning is gekeken naar de mogelijkheden. De motie 
heeft betrekking op werkwijzen in de uitvoering. Om 
recht te doen aan de kansen uit de motie is het goed 
bespreken van dit onderwerp met de consulenten een 
voorwaarde. Gezien de prioriteit op wachtlijsten, 
herindicaties en de invoering van het Twents model  in 
combinatie met continuïteit in de bezetting is de timing 
hiervoor nu niet optimaal en achten wij het verstandig 
om in het eerste kwartaal van 2020 terug te komen op 
de mogelijkheden van de Nieuwe Route.

31-03-2020
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2017-M32 / 
Bestemmings-
plan 
Buitengebied 
Herziening PH 
Molenstraat 
A5620

14-11-2017 Raadsvergadering 14-11-2017 
7. Bestemmingsplan 
'Buitengebied herziening 2005 
PH Molenstraat A5620'

Stand van zaken april-mei 2019: Dit onderdeel wordt 
meegenomen in de bestuursopdracht cultuur. Stand van 
zaken juni 2019: Zoals het nu lijkt, wordt voor de visie 
cultureel erfgoed een ander traject gevolgd. Op dit 
moment zijn wij hier mee bezig. Stand van zaken 
september 2019: Er is een start gemaakt met visie 
cultureel erfgoed. Deze opdracht wordt uitgevoerd door 
een trainee van de Regio Twente. Stand van zaken 
oktober 2019: Er is een plan van aanpak gemaakt voor 
de visie cultureel erfgoed. Op basis hiervan gaat de 
trainee binnenkort starten. Op 11 december vindt een 
raadsinfo over het cultuurbeleid plaats. De 
ontwikkelingen rondom cultureel erfgoed worden dan 
ook nader toegelicht.

31-12-2019

2017-M20 / 
Huisvesting

18-07-2017 Raadsvergadering 18-07-2017 
11. Algemene 
Subsidieverordening Gemeente 
Twenterand 2017

Stand van zaken januari 2019: Gezien de financiële 
ontwikkelingen rondom het Punt blijft de situatie 
ongewijzigd. Stand van zaken mei 2019: De gemeente is 
bezig met het formuleren van het beleidskader 
gemeentelijk vastgoed. Omdat de uitwerking van de 
motie huisvesting hier een directe relatie mee heeft 
wordt deze uitwerking opgeschort. Stand van zaken juni 
2019: Status is onveranderd, omdat besluitvorming 
m.b.t. genoemd beleidskader eerst in september 2019 
wordt voorzien. Stand van zaken oktober 2019: Status is 
onveranderd, omdat besluitvorming m.b.t. genoemd 
beleidskader eerst eind 2019 wordt voorzien.

31-12-2019


